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De belasting op alcohol moet omhoog om drankmisbruik onder kinderen goed aan te pakken. Dat stellen
Stichting Alcoholpreventie (Stap), criminoloog Jan van Dijk en kinderarts Nico van der Lely dnsdag in het
Algemeen Dagblad. 

Volgens Van Dijk is het tijd voor drastische maatregelen. "We zijn al twintig jaar te soft bezig:
reclamebeperking, voorlichting, leeftijdslegitimatie. Het maakt allemaal niets uit. Daarom moet de belasting op
alcohol minimaal worden verdubbeld."Stap noemt de prijs ‘het allerbelangrijkste wapen’. "Zolang je de zeer
lage prijs van bier niet aanpakt, slaag je er niet in het excessieve gebruik onder jongeren te tackelen", zegt
directeur Wim van Dalen. 

Bierbrouwerijen menen dat de huidige maatregelen wel werken en noemen belastingverhoging onwenselijk.
"Uit onderzoek van het CBS bleek onlangs dat jongeren onder de zestien minder zijn gaan drinken. We kunnen
de jongeren met voorlichting dus wel bereiken", zegt een woordvoerder van het Centraal Brouwerij Kantoor.
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